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Zapisnik 13. seje UO in NO ZSK, ki je potekala 10. 9. 2024 v prostorih Knjižnice 

Prežihov Voranc v Ljubljani. 

 

Prisotni:  

Člani UO: mag. Matjaž Eržen, Irena Škvarč, Urška Paunović Lobnikar, Matej Jazbinšek, 

Sonja Žakelj in Luana Malec 

Članica NO: Marinka Kenk Tomazin  

 

Opravičeno odsotna člana NO: Mlinar Uroš, Maja Vunšek 

 

Dnevni red:  

1. Pregled in potrditev zapisnikov 8., 9., 10., 11. in 12. seje UO in NO 

2. Imenovanje članov v strokovni svet Knjižnice Ivana Potrča Ptuj 

3. Izvedba delavnice Design-thinking s strani danskih knjižničarjev 

4. Nadaljnji dogovori glede pogovorov z ZAMP-om 

5. COBISS Ela  

6. Razno 

 

K točki 1 

Zapisnike 8., 9., 10., 11., in 12. seje UO in NO se potrdi in sprejme, ob upoštevanju 

preštevilčenja sej, o katerem smo se dogovorili. 

Dogovorili smo se še za nekaj formalnih zadev pri pisanju zapisnikov: posebej je treba 

navesti člane UO in NO; prav tako opravičeno odsotne in odsotne; pri točkah, kjer ni sklepov, 

je treba točko zaključiti npr. z dikcijo ''UO ZSK se je seznanil …''. 

 

K točki 2 

Dobili smo prošnjo za imenovanje v strokovni svet Knjižnice Ivana Potrča Ptuj. Sedanjemu 

strokovnemu svetu poteče mandat z 21. 10. 2024. Soglasno smo sprejeli  

SKLEP k točki 2: 

ZSK v strokovni svet Knjižnice Ivana Potrča Ptuj za članici imenuje Patricijo Breznikar in 

Anko Rogina.  

 

K točki 3 

Pridobili smo ponudbo za izvedbo tridnevne delavnice Design thinking s strani danskih 

knjižničarjev v angleškem jeziku. Cena delavnice je 7.194 € in maksimalno število 

udeležencev je 20. V razpravi je bilo izpostavljeno, da Design thinking ni le metoda za 

načrtovanje izgradnje knjižnic, temveč jo je mogoče implicirati na vse projekte, ki se izvajajo 

v dialogu z različnimi deležniki. Predsednik ZSK mora čim prej uskladiti termin delavnice, 

saj je od tega odvisen tudi termin jesenske skupščine ZSK (november ali december). Člani 

UO in NO so bili seznanjeni s prevodom knjige Design thinking, ki je v teku. Cena 

prevajanja je 290€ bruto na avtorsko polo. Celotno besedilo obsega 8 avtorskih pol. 

Prevajalec je dr. Ivan Kanič, ki je iz stroke. UO in NO je podal pripombo, da bi s tem morali 

biti seznanjeni že pred tem.  

Vsem predvidenim udeležencem delavnice je potrebno metodo bolj podrobno predstaviti. 

Optimalno število udeležencev delavnice Design thinking je cca 20. Zato je debata potekala o 



tem, kako določiti udeležence. Dogovorili smo se, da povabimo k prijavi vse splošne 

knjižnice, s tem da ločeno zbiramo prijave za OOK in OK, in sicer po ključu: kdor prej pride, 

dobi prostor na delavnici. Soglasno smo sprejeli  

SKLEP k točki 3: 

ZSK do konca leta 2024 izvede delavnico Design-thinking. Promocija le-te in način 

prijavljanja kandidatov se izvede na zgoraj dogovorjene načine. (Ob pisanju zapisnika je bilo 

sporočeno, da se izvedba delavnice zaradi bolezni predavateljev prestavi na naslednje leto.) 

 

K točki 4: 

V Knjižnici Ormož so v mesecu juliju prejeli zahtevo tržne inšpekcije,  da pridobijo 

"Ponudbo poravnave nelicencirane uporabe del iz repertoarja ZAMP." Ta ponudba je bila 

izjemno visoka. Tržna inšpektorica je svoj postopek zaustavila, s strani ZAMP-a pa ni bilo 

izvedenih nadaljnjih korakov.  

 

K točki 5: 

Platforma COBISS Ela deluje in do sedaj smo zabeležili 31.021 izposoj, objavljenih je 2.403 

naslovov in ima 8.857 uporabnikov. V komunikaciji z Izumom, založniki in Knjižnico 

Mirana Jarca Novo Mesto se platforma redno posodablja. V prihodnje bo potrebno 

vzpostaviti vstopni portal. Bralniki Onyx boox so se precej pocenili in to informacijo je 

potrebno deliti z vsemi knjižnicami. Pridobiti je potrebno specifikacijo računa, kako je 

Knjižnica Mirana Jarca Novo Mesto porabila sredstva 2.500 € s strani ZSK. Podanih je bilo 

tudi nekaj opažanj s terena o slabem delovanju COBISS Ele in pripomba, da je bilo po uvedbi 

nove platforme na portal dodanih premalo novih naslovov. To mora predsednik ZSK prenesti 

Knjižnici Mirana Jarca in jih pozvati k boljši komunikaciji s knjižnicami. 

Soglasno smo sprejeli 

SKLEP k točki 5: 

Vsi deležniki se moramo na vso moč truditi za promocijo COBISS Ele. 

 

K točki 6: 

- Nekatere knjižnice bodo šle v tožbo založbe Beletrine zaradi Biblosa in neporabljenih 

licenc. Katere knjižnice bodo šle v tožbo, naj se obvešča preko ZSK. 

- COBISS3 z novim letom ugasne in COBISS Lib bo z novim letom 2025 edina 

aplikacija za izposojo. Ker COBISS Lib še vedno ne deluje optimalno, ZSK daje 

pobudo, da z izklopom COBISS3 še počakajo in omogočijo obe aplikaciji hkrati. 

- 14. 6. 2024 se je sestal Svet članic COBISS. Predsednik Sveta članic COBISS Miro 

Tržan je omenil pobudo znotraj splošnih knjižnic, in sicer o večji centralizaciji 

katalogizatorjev, saj nimajo potrebe po specializiranih oddelkih za katalogizacijo. 

Centralizacija bi pomenila, da bi COBISS deloval enosmerno. Zainteresirani so, da 

zapise, ki jih naredi NUK, participirajo in da se ne ukvarjajo z vsakim zapisom 

individualno.  

UO in NO ZSK se sprašuje, kdo v okviru ZSK je takšno pobudo dal? 

 

 

Celje, 16. 09 2024         

 

Zapisal: 

Matej Strgaršek 

 


